
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Folkestuen Skalmejeskolen 

 

Mandag den 22. september kl. 17.15 – 19.15 

Medlemmer Forældrerepræsentanter:  

Martin Dam Bräuner (formand) 

Christina Særkjær Andersen 

Ninna Rauhe Hansen 

Inge Rosenbek Fink (næstformand) 

Kenneth Schalinski 

Lisa Lind Krogh 

Martin Thomsen 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Helle Kirkegaard Noer 

Pia Poulsen Nielsen 

  

Ledelsen:  

Anita Lund Birkkjær 

Rikke Skjoldan Kjær 

 

Elevrådet: 

Deltager ikke denne gang 

Suppleanter 
(Deltager kun ved 

længerevarende fravær) 

Steffen List Bille Nielsen 

Debbie Raundal Wiedenbein 

Afbud Pia Poulsen Nielsen, Martin Thomsen 

Fraværende  

Mødedatoer 17/8, 22/9, 10/10, 21/11, 14/12, 26/1, 27/2, 28/3, 19/4, 25/5, 12/6 

Referent Anita Lund Birkkjær Mødeleder  Martin Dam Bräuner 

  
 



Dagsorden: 

 

Referat: 

1. 

17.15 – 17.20 

Godkendelse af referat fra sidste møde 

(B) 

Referatet blev godkendt 

2. 

17.20 – 17.35 

Meddelelser: 

• Medarbejdere - fritidsdel 

• Medarbejdere - undervisningsdel 

• Skoleledelsen  

• Bestyrelsen 

• Støtteforeningen 

• Elevrådet (deltager ikke denne gang) 

(O) 

Fritidsdel: 

• deltaget i Sunds Festivalen med 138 børn – stor 

succes 

• Hele personalegruppen i SFOén deltager i Herning 

Model SFO 

• Sæbekasseløb i går for andre SFOér i Herning 

kommune. Der var ca. 250 børn.  

• Ved 0. og 1. årgangs skole/hjem samtaler deltager 

tovholder fra SFOén. 

• En del af SFO-personalet vil være med i Get Moving 

ugen i skoletiden i uge 41. 

Undervisningsdel: 

• Mere sang i klasserne – skønt 

• Godt at være med til Sunds Festival 

• Mange årgange har deltaget i ”Alle-børn-cykler” 

• Forbereder læringskonferencerne 

• I næste uge: første to dage med børnesamtaler 

Skoleledelsen: 

• Søger en ny lærer 

• Ansættelsesudvalget er blevet valgt 

• Besøg af Børne og Familieudvalget 

Bestyrelsen: 

• Har været til samrådsmøde 

Støtteforeningen: 

• Søger om midler til legepladsen ved Nordea-fonden 

 

3. 

17.35– 18.25 

(inkl. pause) 

Årshjul 

 

• Gennemgang af foreløbigt udkast 

• Status på principper 

• Valg af emner til indeværende skoleår 

 

Se bilag 

 

Rikke gennemgik årshjulet mm 

 

Principper som skolebestyrelsen vil arbejde med i dette 

skoleår:  

• Revidering af nuværende principper (der udarbejdes 

en fælles opbygning) 

• Undervisningens organisering 

• Ordensregler 



/Rikke Skjoldan Kjær 

(O, D, B) 

• Samarbejdet mellem skole og hjem 

• Underretning af hjemmene om elevernes udbytte af 

undervisning 

• SFO 

Emner til indeværende skoleår: 

• Profilering af skolen 

• Hjemmesiden 

• Brug af Facebook 

4. 

18.25 – 18.35 

"Sammen om Skolen" 

 

• Udarbejdelse af høringssvar 

 

/Martin Dam Bräuner 

(O, D, B) 

Martin og Rikke orienterede om partnerskabet: ”Sammen 

om skolen” i Herning Kommune 

 

Skolebestyrelsen bakker op om tiltaget, der udarbejdes et 

høringssvar 

5. 

18.35 - 18.45 

Fælles trivselsrådsmøde 

 

• Brainstorm i forhold til indhold 

• Fastsættelse af dato 

• Nedsættelse af udvalg 

 

/Martin Dam Bräuner 

(D, B) 

Formål med et fælles trivselsrådsmøde: 

• Udveksling af ideer om hvordan man kan arbejde 

med årgangens trivsel. 

• At støtte op om trivselsrådenes arbejde. 

Forslag til indhold: 

• Ideer til aktiviteter 

• Vigtigheden af at børnene trives i 

klassefællesskabet – og forældrenes mulighed for 

indflydelse på dette fællesskab 

• Forældrenes samarbejde bl.a i trivselsrådet 

Dato: Udvalget sætter en dato 

Udvalg: Ninna, Lisa og skoleledelsen 

6. 

18.45 – 18.55 

Budgetopfølgning 2022 

/Anita 

(O) 

Anita gennemgik budgettet 

7. 

18.55 – 19.00 

National trivselsundersøgelse 

 

/Anita 

(O) 

Resultatet og handleplaner for den nationale 

trivselsundersøgelse på skoleplan blev gennemgået 

8. 

19.00 – 19.05 

Periode for valg 

Skal vi afgøre nu, om der er én af de nyvalgte, der 

kun sidder for en to-årsperiode? 

 

/Rikke 

Afgøres senere 



 

(O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning) 

(D, B) 

9. 

19.05 – 19.10 

Støtteforeningens muligheder for at lægge 

opslag på Aula? 

 

/Rikke 

(D, B) 

Støtteforeningen afleverer til sekretæren, når de har 

opslag til Aula 

10. 

19.10 – 19.15 

Evt. I øjeblikket bliver Skolens fuger renset ud og forbedret, 

hvilket giver både støj og støv. Arbejdet forventes afsluttet 

ca. sidst i oktober 

Skalmejefesten er placeret torsdag aften, da det er af stor 

pædagogisk betydning at børn og voksne har fredagen til 

oprydning og evaluering af Skalmejefestugen. 


